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Slovenija • Predlog za odpravo majhnih obcin dvignil na noge vse zupane 
V 

Zupani: ))Virant nima pojma, kaj predlaga« 
Mlnull ted.n j. v javnosti ponovno .ksplcidlrala Vlrantova Id.ja 0 reorganlzacljl obCln, kI bl pomanlla zelrui.vanj. obCIn 'z manj kot 5000 pr.blvalcl. Zupanl prak· 
tieno vseh .lov .... k1h obCln so bill takoj na nogah, IltaIIiCa epodnj.podrav.k1h upanov pa snio zbrall v nacialj.vanju prlepavka. 

Frand Krepsa,. Sv. An- upostevali sarno en kriterij 
drai v SI. goricah - vareevanje. Vsi se zaveda-

.Menim, da tisti, ki delajo mo pomena vareevanja io 
. pri tern, da se manjSe obei- ga v obCinah izvajarno kar 
ne odpravijo, nimajo pOjma, se da ueinkovito. Onava pa 
kdo je peljal razvoj podeie- se mora zavedati, da vsak 
Ija v tern casu. Pode:!elje se dan prenasa na obeioe vee 
je namree razvilo pray zara- obveznosti, pri tern pa ne 
di nastanka malih obein. Mi, daje denarja za izvedbo. Go
zupani teh, bomo naredili vorjenja na pamet 0 velikih 
vse, da do tega ne pride. Za- prihrankih brez opravljenih 
gotovo pa bo potrebno tudi analiz io stem povzroeanja 
povezovanje.. nestrpnosti med Ijudmi pa 

Vladimir VindlS, Destt- ne sprejemarno. 0 razvo
nil<: Vzbujanje nesttpno- ju 'obCine pa naj odloeajo 
sti priljudeh obeani in ne populizem 

,Obeani so ustanovili vladnih garnitur. Sodeloval 
obeino po svojih merilih, born v vseti aktivnostih, ki 
s katerimi se je strinjala dr- bodo potekale v smeri ohra
lava. Nove obeine so vidno nirve zdajsnjih obeio. Sem 
zmanjsale bivalne razlike odloeno proti centralizmu 
med mestom in pode'lel- po meri dnevne politike .• 
sko obeino. Ob ustanovirvi Alojz Benko, Zupan ob
obeioe so bili upostevani cine Trnovska vas: Oel
doloeeni kriteriji"'in pray tno male obCine delajo . 
smesno je, da bi danes ob - predobro 
predlagani odpravi obeio .Sem strogo proti odpravi 

PreJ kot obeln. na vrsti Ie kaJ drugega 
, 'Predlog mints'tra Vlranta 0 odpravl 

pribliZno polovice obCIn je v sroven
ski polttiCni javnosti doilvel st/ovlt 
odpor. iupan~ nekaterl posJanc/ In 
ohe zdruienji srovensklh obCIn pre
dIogu nasprotujejo. UpraviCeno se 

poraja vjJra$anje, koliko je Vlrantov pi'edlog sproh 
uresn/CIjlv In ko/tko popullstiten. Hkratf se moramo 
vpraSa~ alllahko odprava nekaj sto derovnlh mest v 
srovensklh oblinah zares pomeni bfstvenl prlhranek 
v proratunu. Rezerv v jalmlh fmancah resda n~ prav 
gorovo pa se obstajajo podro(ja, kjer lma dr:iava v 
podjetjlh vetinske deleZe, kjer sl tJodtlnl lzp/aCujejo 
plaCe, nagrade In dodatke tudj do 15.000 evrov, kaT 
je, den/mo, trikratn/k plaCe najviSjlh funkclj v dr:ia
v~ kot sta funkcijl predsedntka driave In predsedni
ka vlade. Govorlm 0 energellkt. Da. v energet/kl se ne 
ol>raeajo samo m/lijon~ temveC mllijarde. Ustvarjajo 
se dohlekl. Prej kot odpravo obCIn hi hlro vee kot sml
selno pocukatl za rokav 1Ud/ tlste, kl so tz driavnlh 
hank erpa/f n/kol/ plaeane milijonske kred/te. Spre
memhe zakonodaje hi morale hili premlSljetle /n do
hro usklajene. 1I'enutno pa smo price nekemu ad hoc 
od/otanju. Vteraj nlianje pokojnln, /lneam/ rez t1; 

plate jat'nega sektorja In rez v socialne prejemke. Da
nes odpravljamo obCIne,jutrl uvajamo krlznl davek. 
Predlogl so narejenl precej na pamet In vsak tzmed 
nj/h hi prinesel zgolj nekajmllijonskl prlhranek, kar 
pa je samo kaplja v morje v naSem m/lljardnem pro
ratunskem brez'lU. Krlza traja pet let. Ne verjamem, 
da se v petlh letlh ne hi daIa najtt soglasja, sprejell 
ustreznlh In dohra premlSljenlh prot/krlznlh ukre
pov. Ce hi se to zares zgodiro, hi se naSa pol/t/Cna fol
k/ora umlrlla In njlhovega brezp/odnega dela hi biro 
konec. Le s tim hi se uJwarjalt, ee ne h/ hllo krize? 

Skoraj brezsmtselno je ie razm/Sljat/ 0 stanju v 
naSI driavl. PoUllkl kot da so saml sebt namen. Vsak 
cilja na maks/mlzacijo lastne korfs~ preostaU pa 
smo nekje tam ... dalee zadaj v nelzprosn/ borb/, da 
preilvlmo Iz dneva v dan. In naSe sanje, da hi htlt kot 
Avstrlja all Svtca, so se ie zdalmaj razhllnlle. 

obein io naredili bomo vse~ 

kar se bo dalo, da ostanejo v 
tej obliki, kot so zdaj. Borili 
se bomo z vsemi sredsrvi, Ce 
bo treba, bomo dvignili ve
liko prahu. Obeioe so v tern 
casu imele' svoj razvoj in 
kapital bi se oeitno rad cen
tralizir3.l, male obCine pa bi 
izviseie. Oeitno zelijo od
praviti manjse obeine, ker 
predobro delamo, veejim 
kaiemo, kako se racionalno 
porabljajo sredsrva. Ce bi ta 
predlog uspel, bi naS razvoj 
povsem zastal. Evropski de
nar bi nam postal teZko do
stopen. Veeje obeine pa, kot 
verno, ne vlagajo v obrobje, 
ampak prvotno v centre. 
Najbolje je, da srvari osta
nejo taksne, kot so, za kar 
si bomo, uparn, prizadevali 
vsi zupani.« 

Alojz Kauele, Zupan 
obCine JUrSinci: Naj pri
de Virant za 3 mesece na 
prakso 

.Projekt zmanjsevanja 
obein nedvoumno pomeni 
konec razvoja podeielja. 
Minister Virant nima poj
rna, kaj predlaga. Obeioa 
]ursioci predlaga, da pri
de za tri mesece na prakso . 
v eno izmed ' podezelskih 
obein, da vidi, kakSna je 
vloga io pomen deiovanja 
manjsih obeio. Minister bi 
moral, preden bi . prisel s 
projektom na plan, proueiti 
ali visina stroskov delovanja 
obeioske uprave p('esega 
fioanene ueinke, ki jih isti 
sistem delovanja prenese v 
obeine; ali je znano, da za
posleni v obeinski upravi 
zraven razvojnih projekrov 
zagotavljajo zakonsko ure
snieevanje obveznosti do 
subjektov, ki so posredno 
in. neposredno povezani z 
driavnim sistemom; ali se 
tisti, ki bodo odloeali 0 uso
di obein, zavedajo, da je spe
cifika zivljenja drugaena od 
zivljenja v mestib, da obCi
ne na pode:!elju opravljamo 
tudi svetovalno vlogo obea
nom, da spremljarno in po
znamo socialno-ekonomsko 
podobo zivljenja io pray za
radi tega velikokrat za dna
vo opravljamo tudi funkcijo 
'strelovoda' nad razoeara
njem, ki ga zivijo nasi Ijudje. 
Smo zadnji branik nezado
voljnih ljudi, ki se rusi, io ko 
bo podrt, bo tok dogodkov 
tekel drugaee .• 

Miran Gabrovec, Mar
kovci: Oeltno ne pozna 
delovanja obein 

,Predlog' ministra Viranta 

Virant it ne ve odgovorltl na marslkaJ ... 

- , -- -
Na vellko (nailh) konkretnlh vpraianJ. kako naJ bI .. obCIn. doportle okoIl zdruievanja, an je 
nilelno zapravljatI denar za referendume In kaJ bI za obCino brez doIgov pomenIIo, Ce bI .. zdnr
lila z obCIno z doIgcwI, VIrant nI znaI odCovortti. 

Z zdrutevanjem obCin, ki imajo manj kat 5000 prebivalcev (teh je na obmoCju nekdanje obCl
ne Ptuj 13), naj bi po Virantovem predlogu prihranili zgolj iz naslova plac zupanov, podtupanov, 
sejnin in plac za obCinske uprave deset milijonov eVlOV. Drug! ucinki, ki jih navaja, pa grooo v 
smeri racionalnejSe porabe denarja, zato minister na dolgi rok gO'i'Ori tudi 0 l()().milijonskih 
prihrankih. Po njegovih besedah bi se reorganizacija Iahko ob moeni pollticni pcdpori zgodila 
do jesenskih volitev prlhcdnje leto_ Kat pojasnjuje Viran~ ne gre za Izbris obCin, kat se pojavlja 
oeitek v javnosti, temvee bo vsak preblvalec imel svojo obCino, ki bo veCja, bolj~ in moenej~. 
Reforma je nujna, IogiCna in raeianalna, pravi. V Sioveniji je 212 obCin, cd tega jih ima kar 109 
manj kot 5000 prebivalcev, koUkor zahteva zakon 0 Iokalni samoupravi, v njih pa zivi komaj 15 
% slovenskega prebivalstva. 

Namen projekta je prihranlti prl reiiji, kajti manjSe abCine pOlabijo veliko denarja za oOOnske 
svetnike, zupane, birokraeijo, ta denar pa bi lahko po Virantovih besOOah nameniU za razvoj. 
-To zdruievanje bi opravili cim bolj skladno z voyo Ijudi, de bi se povezale oOOne tallo, da bi bilo 
v skladu z voljo lokalnega prebivalstva. Ljudje naj se sami cdloCajo, kako se bodo abCine moo 
sabo povezovale, katere obCine zelljo delovetl in ziveti skupaj .• PrOOvidoma naj bi se zdruzevale 
oOOne, ki so ie bile povezane pled delitvijo. Koneni rezultat Ie reforme bi bllo pribliino 120 
abCin, ki bi bile bistveno moeneJSe, ker bi bile veCje, skupaj bi imele vee dena~a, imele bi tudi 
moCnejSe kadrovske kapacitete in bi veliko Iazje in bolje opravtjale naloge za prebivalce. Primer, 
po katerem naj bi se zgledovali, je Danska, kjer je 5,5 milijona preblvalcev, stevilo oOOn pa SO 
zmanj~li z 270 na 98 in reforma je imela po ministrovih besedah pozitivne uCinke, !judje pa naj 
bi biU zadovoljnL Glede na ta, da je veelna obCln pri nas nastala po referendumski voljl preblva~ 
cev doioCenega obmoCja, Iahko v prihodnosti znova priCakujemo tovrstni naCin cdloCanja. 

Minister prOOvideva, da bodo referendumi opravljeni na obmoCju tistih obCin, kl naj bi se zdru
!evale, hkrati pa se Iahko izvOOe tudi posvetovalni referendum na ravni drl:ave, da se pokaie, 
ali Siovenei podpiramo tovrstno reorganizaeijo, a kot je poudaril Virant, izldi referendumov nlso 
zavezujoCl. 

Njegovega komentarja na to, ali se mu referendumi ne zdijo razmetavanje denarja, pa nam 
ni uspelo dobiti, sieer pa se Virant spretno izmika tudi konkretnim reSitvam in predlogom s 
pojasnilom, da je 0 njih Se prezgodaj govoriti. Pojasnil ni nlti tega, kaj bo za obCino brez dolgov 
pomenilo. ce se bo zdruiila z zelo zadolzeno. 

o odpravi obein ni njego
va prva nespametna izjava. 
Zato sreno uparn, da bo 
(sarno) pri tern tudi ostalo, 
saj je pred nekaj Ieti, ko je 
predlagal novi plaeni sistem 
io ga pozneje tudi uveljavil, 
nastal v Sioveniji pravi kaos, 
ki ga se vedno nismo v ce
loti sanirali. Preprieim sem, 
da gre tudi v tern primeru za 
izjavo brez kakrsnih koli ar
gumentov, analiz io drugih 
preveritev, ki bi dokazale, 
da se tako da v Sioveniji var
eevati. Zanima me, zakaj nie 
ne pove 0 delovanju vee sto 
razlienih uradov v Sloveniji, 
ki so v veCini sami sebi na
men, imajo pa od direktor
ja, namestnika direktorja, 
pomoenika direktorja itd. 

Njegove izjave kaiejo, da 
ne · pozna delovanja obein, 
niti dejanskega stanja pred 
nastankom obein in nekaj 
let po njem, saj vsi verno, da 
velike obeine niso prevee 
dobro skrbele za pode'lelje -
in vasi. Seveda odloeno na
sprotujem tilinemu eno
stranskemu in nespametne
mu poeetju in born storil 
vse, kar bo v moji moCi, da 
obeina Markovci ostane sa
mostojna tudi v prihodnje .• 

Stanko Glaiar, Hajdi
na: lskanje denarja na 
nepravem mestu 

,Evidentno je, da ima dr
zava probleme z iskanjem 
fioanenih virov, te p'a je 
zaeela iskati na nepravem 
mestu. Predlog ministra Vi-

PatrfclJa KovaCec 

ranta je precej populistieen 
in pripravljen brez podrob
nejsih anallz, hkrati pa zeli 
preusmeriti pozornost od 
dejanskih tdav. Reforma 10- . 
kalne samouprave nikakor 
ne more potekati brez so
delovanja zdruzenj obeio. 
Upostevati bo treba Evrop
sko listino lokalne samo
uprave, ker bo sicer treba 
spostovati odloCirve U stav
nega sodisea. Sam vidim.re
sitev v regionallzaciji dria
ve io vzpostavirvi pokrajin 
ter v spremembah zakona 0 

financiranju pokrajio io ob
Cin. V vseh novih obeinah 
so opazni bisrveni premiki 
na infrastrukturilem podro
eju in zagotavljanju razmer 
za dele drustev io drugih 
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asociacij. Analize kazejo, da 
je na nase obmoeje priSlo 
bistveno vee denarja tudi iz 
drfavnih in evropskib virov. 
Za obeino Hajdina lahko re
Cem, da je povsem upraviei
la svoj obstoj in prepriean 
sem, da obein ne bo mogo
ee kar odpraviti .• 

Stefan CeIan, MO Ptuj: 
Trenutno mislja nemo
goee 

Ptujski zupan Stefan Ce
Ian ze deset let piSe vsako
kratnim oblastnikom, da 
je Siovenija brez drugosto
penjskelokalnesamouprave 
hroma driava. Ustanovitev 
pokrajin je nujna. Z njihovo 
ustanovitvijo in prenosom 
nalog s prvostopenjske 10-
kalne samouprave (deponi
ja, kanalizacija, pokrajinski 
muzeji, knjiznice in podob
no) se bo hitro pokazalo, 
katere bodo tiste naloge, ki 
naj bi jih se naprej opravlja
Ie obeine oz. kako velike naj 
bi bile. Ocenjuje, da je od
prava malih obein v danih 
razmerah misija nemogo
ee, eetudi je racionalizacija 
nujna, tako na drzavni kot 
lokalni ravnl. Driava je na 
stevilnih podroejih p~ta

la opravilno nesposobna, 
postopki se vleeejo, nihee 
za nie ni odgovoren. Samo 
primer: :1e triaja 2010 je MO 
Ptuj dala vlogo za projekt 
nadgradnje deponije; razen 
tega, da je bila vloga spreje
ta, odgovora se ~do danes ni. 
V nebo vpijoe problem je 

in sol ter socialnih progra· 
mov, ki jih financirajo ob
cine, tako da bi ta sredstva 
ostala, le da bi to delo pac 
opravljal nekdo drug, ki ni 
iz tega lokalnega okolja, naj· 
veeja skoda pa bi se naredila 
na podroeju delovanja dru
stev. ObCine bomo zagoto
vo svoj protest . izrazile na 
razliene naeine in tudi prek 
SOS ter ZOS, skrbi pa nas 
tudi predlogsprememb za
kona 0 financiranju obein, 
ki predvideva, da se uposte
va Ie stevilo Ijudi, ne pa tudl 
povrSina, kar bo posledieno 
se bolj onemogoealo razvoj 
pode:1e1ja .• ~ 

vrhunska polilika pa jih 
nenehno ustvarja. Ko splah
ne zanimanje javnosti za 
vedno znova obujani spor 
med 'partizani' in 1dorner 
branci', ustvarijo nov spor. 
Sprejo gospodarstvo in jav
ni seklor, drfavni in javni 
sektor, delavcein kmete, 
zdaj ~e podeielje in mesta. 

, Ce bodo Ijudje za odpravo 
obein, se bo ta pac zgodila. 
Zupani smo pri tem se naj
manj pomembni. Karkoli 
izjavimo, se zmanipulira v 
stavek, da se borimo za svoj 
stoleek, skoda pa bo velika. 
Thdi ee se odprava obein 
ne zgodi, ampak se sprejme 

Na zalost se veeina obeanov 
tega se ne zaveda, ko pa se 
bo, bo prepozno. Spre
membo lahko prepreeijo Ie 
driavljani, ne pa zupani in 
oheinski sveti, in driavljani 
se bodo morali odloCiti, kaj 
storiti.4I: 

Miran Vuk, Zavre: Od
prava ohein je nedopu
stna 

Iz obeine Zavre so nam 
na kratko sporoeili, da je od
prava sto obein nedopusma. 
Majhne obeine so po njiho
vih besedah zgled racional
nega razpolaganja z denar
jem in so zasluine za napre
dek in razvoj na pode:1e1ju. 

driavni sve~ naj zmanjsajo tem trenutku neuresniCljiv 
stevilo poslancev za polo- in ga vlada oziroma minister 
vico, naj nehajo vlagati v Virant daje v javnost bolj 
NLB! Z odpravo obein bodo kot kost za glodanje. ,Upam 
obeani veliko izgubili, pah- si trditi, da Sioveniji do kon
, njeni bodo nazaj v revseino. ca te finanene perspektive 
Vpras,anje, ki se postavlja, ne bo uspelo po~rpati vseh 

, pa je, ali bodo 'kraji, kot je razpolozljivih evropskib 
nas, spet nazadovali, saj sredstev. Brez obein bi bila 
bodo pozabljeni od centrov poraba teh sredstev se veli
moei, ki se bodo ustvarili.' ko manjsa. In kako bo vlada, 

Marko Mauch:, Podleh- , ki zdaj predlaga odpravo 
nik: Naredili smo korak obein, na koncu driavlja
naprej, zdaj stopamo ttl nom pOjasnila, zakaj nismo 
nazal " izkoristili vseh sredstev?! In 

Zupan Marko MauCie je to k1jub vsem vplaeilom, ki 
prepriean, da vlada oeimo smo jih opravili v bruselj
ni seznanjena stem, kar sko blagajno?! To me res 
se je zadnja leta dogajalo v zanima in moeno skrbi! Od 

leta 2008 se pri nas ne go
vqri vee in resno ne dela pri 

, prepotrebnem skladnem re
gionalnem razvoju, temvee 
se denar na javnih razpisih 
deli po principu 'nasi vasi'. 
Denar, s katerim bi mora
li pospdevati razvoj manj 
razvitih obmoeij, ker ga Slo
venija za to tudi dobiva, se ~ 

na veliko porablja v razvitib 
delih drfave.· S takim razvoj
nim trendom bodo Haloze 
in Siovenske gorice, 'kamor 
spada tudi ormosko podro
eje, Se naprej ostale v moe
nem razvojnem zaostanku!. 
Sok je Se poudaril, da bi se 
v tem trenutku vsi skupaj 
morali pospdeno ukvarjati 
s projekti za novo finaneno 

gradnja OS dr. Ljudevita Piv- . I -.., h '"_ __ a 
ka, nerealiziran po je tudi Fo., 

, perspektivo, namesto da se 
ukvarjamo z nekaksnimi ~ 

solo akcijami enega od mi
nistrov. Hkrati pa je zupan 
prepriean, da se v ozadju 
vsega tega na tiho pripra
vljajo spremembe finanene sporazum glede reorganiza

cije obveznih gospodarskib 
javnih sluzb. To so sami 
nekateri primeri neueinko
vitosti na driavni in lokal
ni ravni. ,Reorganizacija je 
nujna, vendar po logienem 
zaporedju,< izpostavlja ptuj
ski zupan. 

Darinka Fakin, Maj
sperk: Zakaj odpravltl 
nekaj, kar deluje dobro 

,Odpravi obein ostro na
sprotujemo, saj to pomeni 

~ ponovno centralizacijo dr
iave in stem zastoj razvoja 
pode:1e1ja, kar je pray go
tovo v interesu nekaterih 
veejih mestnih obein, ki bi 
tako lahko spet gospoda
rile kot nekoe. Ne razume
mo, zakaj Virant in vlada 
zelita odpraviti nekaj, kar 
deluje dobro. Pray gotovo 
bi se v preteklosti naredilo 
na razvoju ,pode:1e1ja zelo 
malo, ee ne bi bilo ohein v 
tej obliki, saj pray majhne 
lokalne skupnosti pomeni
jo to, da Ijudje, ki tam zivi
mo, eutirno pripadnost in 
smo pripravljeni marsikaj 
narediti tudi prostovoljno, 
predvsem pa smo tudi po
de:1e1ske obeine pokazale, 
da smo sposobne erpati 
tako driavna kot evropska 
sredstva. Napaeen je vtis, da 
bi se veliko prihranilo, saj 
verjemo skupaj z obeinami 
ne bi odpravili tudi vrtcev 

~NI malo iupanoy In po,nayaleey ozadja lokalne .amoupraye, kl menljo, da je V1rantoy predlog 0 ,druieYanju obCln Ie metanje kostlza 
glodanje ... (fotograflja je .Imbollcna). 

Kost za glodanJe brez realne osnove 
Prvi hajdinski zupan Radoslav Simonic pravi, da je 20 let 

delovanja lokalne samouprave pokazalo prednosti in slabo
sti. Ce bi poznali slabosti, bi jih lahko odpravili ze v Casu sa
mega nastajanja novih obcin. Za nazaj popravljati sIVari pa bo 
veliko teije, sploh brez predhodnih analiz .• Umno bi bilo nare
diti analizo zaposlenih po izobrazbi in plaCah v vseh mestnih 
obcinah v Sioveniji leta 1994 in danes, leta 2013. Primerja
ti takratno sistemizacijo in danasnjo politicno sistemizacijo 
delovnih mest. Tu so rezerve, ki jih oblast danes tako vneto 
isce. Prav tako bi morali pod drobnogled vzeti zadolievanje 
mestnih obein v Sioveniji in jih primerjati z zadolievanjem ru
ralnih obCin, ki leta 1994 niso imele skoraj nobene komuna~ 
ne infrastrukture ,azen elektrike. Predlog za odpravo obcin z 
manj kot 5000 prebivalci je nova kost za glodanje, kl nima 
realne podlage. Casi, ko se je delalo na pamet in vsevprek, 
brez temeljitih ana liz, so minili. Ljudje taksnih iger ne bodo 
sprejeli,. poudarja Simonic. '-; 

Anton Butolen, ictale: 
Protl neumnostim se je 
teZko boriti 

Zupan Butolen meni, 
da je Virant sieer doktor 
prava, vendar bi mu bolj 
ustrezal naziv doktor mani
pulacije. 'Niti ena njegova 
izjava 0 Iokalni samoupravi 
ne vzdrfi resne presoje na 
osnovi argumentov. Na la
lost pa Ijudje nasedajo splo
sni gonji proti javni upravi. 
Proti neumnostim se je na 
splosno te:!ko boriti, proti 
neumni in pokvarjeni poli
tiki pa prakticno nemogo
ee. Normalna politika po
skusa resevati te:!ave, nasa 

samo novi zakon 0 financi
ranju ohein, ki predvideva 
veliko manj denarja v ob
Cinske proraeune, bo padla 
vsaj poloviea ze odobrenih 
in ponekod ze zaeetib pro
jektov, ker obeine: kjer koli 
bo ze sede:!, ne bode imele 
denarja za lasthi dele:!. Ze 
tako redke , investicije se 
bodo prepolovile, kar bo 
imelo povratne posledice 
na gospodarstvo. Pot po tej 
logiki gre samo se navzdol. 
Denar bo ostal v Bruslju. 
Seveda bo poleg investicij 
padel tudi standard storitev 
za obeane v vseh obeinah, 
se posebno na pode:!e1ju. 

zakonodaje,s katerimi bodo 
Janez Jurgec, Cirku- majhnih obeinah, kaj vse se poskusali spremeniti naCin 

lane: Naj driava zame je naredilo, vse, kar se prej- fmanciranja obein. 
ukinjati svoje agencije, snjih 30 ali 40 let ni. ,Sploh Mirkp Cvetko, Sv. To
svetovaine slmbe •. , se ne zavedajo, s kakSnim ma:!: Predlog je nerazu-

,Minister Virant bi zelel korakom razvoja stopamo men 
centralizirati driavo se bolj, naprej. Sosednje ddave, s ,Da smo obeine strosek in 
kot je ta :1e zdaj, in discipli- katerirni nas tako radi pri- breme driave, je zavajajoei 
nirati vse obeine, ki niso po merjajo, so ze peed leti vla- podatek, ki ne vzdrZi. Pred 
meri centralizacije. 0 vsem gale v pode:1elje, pri nas pa nami je razvojna perspek
je treba povprasati obeane je bilo ravno obramo. Veti- tiva 2014-2020, v kateri se 
in ee se bodo ti strinjali z ko Ijudi so zvabili v mesto, s svojirni projekti vidimo 
zdruzevanjem in odpravo , kjer pa so zdaj brez sluzb, pray vse slovenske obeine. 
'obein, bomo to sprejeli. Ob- na sreeo pa se mnogi zdaj Z zdruzevanjem obein bodo 
eine so ta trenutek edino vraeajo, saj je kakovost biva- stevilni projekti posledieno ' 
gonilo razvoja in poganjajo nja v obeini, kakrsna je nasa izpadli, stem pa bo ostal se 
malo gospodarstvo, ki pri- in podobne, bistveno boljsa veeji dele:1 neizkoriseenih 
haja tudi iz mestnih obein kot v mestu. Ce bo priSlo do evropskih sredstev. Prek 
v manjse obeine ustvarjat sprememb, lahko prieakuje- investicij, ki jih peljemo, 
prihodek in skrbi za svoj mo manj sredstev za podro- slovenske obeine skrbimo 
obstoj. Virantov eilj ni var- eja, za katera bi morali s po- za gospodarskl razvoj in 
eevanje, ker tega praktieno spesenimi vlaganji dohiteti posledieno za ohranjanje 
ne bo, saj manjSe oheine razvoj preostalih ohein. NoS delovnih mest v podjetjih. 
trosijo svoj denar veliko ra- cilj je delati dobro za obea· Nove obeine so nastale na ~ 
cionalneje kot velike, kjer ne in v taki smeri se bomo podlagi referenduma in vo
se izgubljajo milijoni evrov. tudi borili za obstoj obeine, Ije Ijudi. Predlagamo in lab
Obein se ne da kar tako . ne pa za zupanske in druge tevamo, da se pri tem upo
odpraviti ali ustanavljati iz funkcije, kot to zelijo pri- steva volja obeanov, zato naj 
pisarne v Ljubljani, v trenut- kazati predlagatelji zakona. ddava izvede referendume. 
ku, ko so mesme obeine za- Prieakujem, da , se bodo v Odprava obCin je pot nazaj, 
dolzene do vratu, kar je se- javno razpravo vkIjueili tudi predvsem pa jasna pot v 
veda zamoleal. Ne pove tudi prebivalci nasih obein, saj vedno veejo centralizacijo 
tega, da so takSni politiki, so oni tisti, ki odloeajo, kje driave. V celoti podpiramo 
kot je sam, unieili driavo in in kako bodo ziveli.. zahteve Zdruzenja obein 
bi radi svojo nesposobnost Alojz Sok, Ormo:!: Solo ~ Siovenije in Skupnosti ob
resevali na ravni manjsih akcija ministra ali kost ein Siovenije. · Prek obeh 
obein. Naj driava odpravi za glodanje zdruzenj si bomo prizade
polovico agencij, svetov, Zupan obeine Ormoz - vali za ohranitev noSe obei
svetovalnih sluzb, ki jih je Alojz Sok je prepriean, da je ne Sveti Tomai.' 
vee kot 300, naj odpravijo 'predlog 0 odpravi obein v MG, PK, DK, MZ, OM 


